
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr
az Országgyű lés elnöke részére

Országgyű lés Hivatala Írásbeli kérdés !
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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

„Miért nem nyilvánosak számok? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Információink szerint a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal, illetve a jogutódja a
Magyar Államkincstár pontos statisztikát vezetett a beadott kérelmek számáról és az igényel t
támogatási összegrő l . Az adatok megküldésre kerültek, tudomásom szerint, a Nemzeti
Agrárgazdasági Kamarának mely információk aztán az államigazgatás és a mez őgazdasági
önkormányzati szerv keretein belül maradtak, vagy sem .

A fentiek miatt következ ő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz :

• Az említett adatokat miért nem lehetett közzétenni az Államkincstár, vagy a
palyazat .gov.hu honlapon?

Budapest, 2017. augusztus 14 .

Tisztelettel :
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Dr. Vadai Ágne
Demokratikus Koalíció
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